

# PERTH



CRW.510.044.0113





發掘自然美景 - 皇冠珀斯

DISCOVER THE  
NATURAL BEAUTY  
CROWN PERTH

鄰近亞洲的珀斯屬地中海氣候，不但天色湛藍，而且空氣清新。除了舒適的氣候外，皇冠珀斯還設有最新的貴賓設施。

With its Mediterranean climate, blue skies and fresh air, Crown Perth sits on the doorstep of Asia and is complemented by some of Australia's newest VIP facilities.



Rottnef Island | 羅特尼斯島



Cottlesloe Beach | 科特索海灘

頂級奢華 - 皇冠大廈

THE PINNACLE  
OF LUXURY  
CROWN TOWERS

珀斯皇冠大廈的客房及套房坐擁無與倫比的城市美景。皇冠大廈配備了最新的豪華住宿智能技術和遠近馳名的頂級服務，讓賓客可以縱情享受前所未有的酒店體驗。

Crown Towers Perth's guest rooms and suites boast unparalleled city views. Intelligently designed with the latest in luxury hotel technology and hosting Crown Towers' renowned service, guests have the opportunity to experience hotel indulgence unlike any other.





Crown Towers Lobby | 皇冠大廈大堂



TWR | TWR

專屬空間 - 莊園

BEYOND  
EXCLUSIVE  
THE MANSIONS

莊園為您帶來極盡奢華的私人住宿體驗。您可以盡情享用私人戲水池、池邊小屋和私人廚師服務，隨傳隨到的管家更能滿足您每一個需要。

The Mansions are the ultimate in private luxury accommodation. Enjoy your own plunge pool, cabana, in-house chefs and butlers ready to cater to your every request.



The Mansions | 莊園



The Mansions | 莊園



The Mansions Pool | 莊園泳池



The Mansions | 莊園



縱情享受酒店 - 別墅

HOTEL  
INDULGENCE  
VILLAS

皇冠大廈頂層的至尊別墅為您提供無可匹敵的奢華享受。這裡不但坐擁懾人心魄的美景，還設有24小時管家貼心服務和應有盡有的設施，全珀斯只此一家。

Situated on the top floors of Crown Towers, the Deluxe Villas are unrivalled in their luxury. Featuring breathtaking views, 24-hour butler service and every imaginable amenity, this truly is Perth's most exclusive accommodation.





Crown Towers Crystal Villa | 水晶別墅



Crown Towers Crystal Villa Bathroom | 水晶別墅浴室

完美服務 - 水晶俱樂部  
IMPECCABLE  
SERVICE  
CRYSTAL CLUB

領略精湛完美的廚藝，享用美味海鮮，現代粵菜，新派日本料理，正宗意大利菜以及最優質的澳洲牛排。

Crystal Club is a private lounge located on the 15th floor of Crown Towers with check-in and concierge services. Guests of Crystal Club are invited to enjoy complimentary breakfast, all day snacks and delicious evening canapés.





CRW.510.044.0124



奢華中享受閒暇 - 皇冠大廈池畔  
POOLSIDE AT  
CROWN TOWERS  
LOUNGE IN LUXURY

波光粼粼的泳池旁設有私人池畔小屋、豪華日間床和無限任點的茶點小食，讓您放鬆身心，充足電後再上路。位於隱樂區 (The Enclave) 的豪華小屋內設有電視和迷你酒吧，更有專人服務和為您而設的精選菜單。

With private cabanas, luxury day beds and refreshments on demand, you'll feel relaxed and revitalised after spending a day by our sparkling pools. The cabanas, located in The Enclave, are luxuriously furnished with televisions and mini-bar and come with your very own dedicated host and delicious menu.



皇冠大都會酒店 - 私家天地

A PRIVATE  
SANCTUARY  
CROWN METROPOL

在專屬您一人的私家天地裡放鬆心情，俯瞰世界級泳池設施和池畔小屋。珀斯皇冠大都會酒店採用別樹一幟的當代設計，設有傢具齊全的豪華客房及套房，環境摩登雅緻，保證為您帶來與別不同的住宿體驗。

Relax in your own private sanctuary with a bird's eye view of the world-class pool facilities and accompanying cabanas. The ultimate in modern elegance, Crown Metropol Perth's distinct contemporary style and luxuriously furnished rooms and suites promise to deliver a truly unique hotel experience.





Crown Metropol Lobby | 皇冠大都會酒店大堂



Crown Metropol Loft | 皇冠大都會酒店閣樓





Crown Metropol Infinity Suite | 皇冠大都會酒店無限套房



Crown Metropol Infinity Suite | 皇冠大都會酒店無限套房



Crown Metropol Infinity Suite | 皇冠大都會酒店無限套房



Crown Metropol Infinity Suite | 皇冠大都會酒店無限套房

典雅樂土 - 皇冠水療中心  
AN ELEGANT  
OASIS  
CROWN SPA

珀斯皇冠水療知道您重視優裕生活品質，專程為懂得享受的您獻上豪華的水療體驗。在這裡，您可以沉醉在奢華的水療療程的和個人護理服務之中，並享用獨家水療設施，為您的身心重新注入活力。

When life demands the exceptional, Crown Spa Perth delivers a luxury spa experience for those who appreciate the finer things. Rejuvenate the body and revitalise the mind with luxurious spa treatments, indulgent pampering sessions and exclusive aqua retreat facilities.



Crown Spa Steam Room | 皇冠水療中心蒸氣室



Crown Spa Reception | 皇冠水療中心接待處



高級餐飲服務 - 餐廳

PREMIUM  
DINING  
RESTAURANTS

這裡雲集國際一流食府，有中菜、海鮮、當代粵菜、新派日式料理、正宗意大利菜和澳洲頂級牛排，任君選擇，來這裡品嚐無可挑剔的優質美食吧！

Discover refined culinary perfection as you indulge in the art of Chinese cuisine, delicious seafood, contemporary Cantonese, new-style Japanese, authentic Italian and Australia's finest steaks in some of the world's best restaurants.



Bistro Guillaume | 紀堯姆法式餐館



Epicurean | Epicurean餐廳

高級設計師品牌 - 零售品牌

LUXURY  
DESIGNER  
RETAIL

皇冠珀斯除了有售獨家皇冠水療商品外，還設有各大知名奢侈品牌，當中包括 Rolex、Paspaley、Kennedy and Linneys。

Discover high-end shopping at Crown Perth with iconic luxury brands including Rolex, Paspaley, Kennedy and Linneys, plus the exclusive Crown Spa.



Paspaley | 帕斯帕雷

Rolex Boutique | Rolex零售店



Optus Stadium | Optus 體育館

皇冠珀斯劇院及Optus體育館

## CROWN PERTH THEATRE & OPTUS STADIUM ENTERTAINMENT

皇冠身為休閒娛樂中心，吸引了世界各地的大型演出團體前來演出。在全珀斯最出色的劇院，您可以欣賞各式各樣的精彩演出，由古典芭蕾舞到百老匯音樂劇都一應俱全。另外，由於皇冠珀斯鄰近Optus體育館，您可以在這個可容納六萬人的世界級體育場地參與林林總總的娛樂及體育盛事。

The world's biggest shows have come to Crown - the home of entertainment. From classical ballets to Broadway musicals, you'll find these and more great shows at Perth's best theatre venue. Plus, with the world-class 60,000 seat Optus Stadium right at our doorstep, you will be spoilt for choice with entertainment and sporting events.



Burswood Nominees Ltd trading as Crown Perth ABN 35 491 489 282  
Great Eastern Highway Burswood 6100 Australia  
Telephone: (618) 9362 7921 Facsimile: (618) 9362 8866  
crownperth.com.au | vip-services@CrownPerth.com.au



